

**UN AMÉNAGEMENT EN TOTALE
HARMONIE AVEC LA NATURE,
OFFRANT UNE MULTITUDE
DE SERVICES**

Fruit d'une véritable réflexion sur les villages de loisirs, « Le Domaine du Golf » est un concept original, convivial où l'expression « se mettre au vert » prend toute sa dimension. Cet espace élégant, aménagé avec soin, offre toute l'année un environnement verdoyant. A votre disposition : un golf compact 9 trous, un practice, un country club avec piscine, un espace spa et remise en forme, un bar, des jeux d'enfants, un parcours promenade, des salles de réunions et une salle d'animations, dans un superbe mas rénové avec piscine extérieure chauffée. Deux grands parkings sécurisés sont reliés à l'accueil et différents services sont également proposés comme la bagagerie et la buanderie... Des sentiers piétonniers ou un petit train permettent de rejoindre votre résidence où l'esprit golf est également présent dans les espaces verts traités comme des greens.

**A MULTITUDE OF SERVICES
IN TOTAL HARMONY WITH
NATURE**

The fruit of an in-depth reflection on leisure villages, « le Domaine du Golf » is an original and friendly concept where the expression « get green » takes on its full meaning. This elegant, carefully thought-out place, offers a luxuriously green environment all year round. Take full advantage of : the compact 9 hole golf course, the practice, the country club and swimming-pool, the spa and fitness area, the bar, the children's games area, the walking route, the meeting rooms and entertainment room, in a superb renovated mas with its open air heated swimming pool.



Two large protected car parks are connected to the reception desk and other services, such as a luggage room and laundry room... are also available. The pedestrian paths or a small train will take you to your accommodation where the golfing spirit also prevails in the gardens set out like greens.